
  
ÅRSMELDING ONSØY BYGDEKVINNELAG 2019-2020

Styret har bestått av:
Leder:              Sonja Stene Armstrong
Nestleder:        Laila Karlsen
Kasserer:        Åshild Fjeld Gurandsrud
Sekreær:         May Britt Bischof
Styremedlem: Stine Sætaberget
Styremedlem: Marit Gjølstad

1.vara:   Karine Magnussen Nymark
2.vara:   June Vallestrand

Laget har pr. 11. okt.2020 53 medlemmer hvorav 1 æresmedlem: Martha Vallestrand.

Det er avholdt 8 styremøter og 6 medlemsmøter

Medlemsmøter:
22.11.2019                Adventsmøte med markering av lagets 95 års jubileum. 38 fremmøtte.
                                  Det ble en hyggelig kveld med servering av biff Stroganoff med tilbehør
                                  og dessertbord. Gunnar Borge akkompagnerte på piano, Ragnhild Ryste hilste
                                  fra Østfold Bygdekvinnelag og det ble vist en bildekavalkade fra lagets 
                                  aktiviteter de siste 10 år. Et humoristisk innslag ble også godt mottatt.

27.01.2020               Quiz kveld på Solhaug.  24 fremmøtte.

26.02.2020               Møte på Solhaug hvor sexolog Sonja Stene Armstrong holdt foredrag i temaet 
                                 seksualitet og overgangsalder. 26 fremmøtte.

24.06.2020               Sommeravslutning parken Elingaard Herregård. 14 fremmøtte.
 
26.08.2020               Tur på fuglekassestien. NBK oppfordret alle lokallag til å gjennomføre en   
                                 lavterskelaktivitet i tidspunktet 20.-30.august (bygdekvinneuka).Vi inviterte
                                 til tur på fuglekassestien ved Elingaard og Mona Skogen informerte om stien
                                 og bakgrunnen for anleggelsen. 20 fremmøtte. 

28.09.2020               Møte på Solhaug hvor Sissel Rosenfeld holdt et foredrag om  
                                 komposteringsmetoden bokashi.18 fremmøtte.        

Møter, arrangementer og aktiviteter laget har deltatt på :

14.11.2019              ØBK`s styresamling på Folkvang i Skjeberg. Fra vårt styre deltok    
                                Sonja Stene Armstrong, Marit Gjølstad og Laila Karlsen. May Britt
                                Bischof deltok på vegne av valgkomiteen i ØBK.   

01.12.2019              Medlemmene var med på å bidra til husstyrets førjulsmiddag på Kolberg.

09.12.2019              Elin Solerød inviterte laget til handlekveld og førjulsstemning i gartneriet og det 
                                ble godt oppmøte.



06.01.2020              May Britt Bischof deltok på planleggingsmøte i bygdedagskomiteen

12.02.2020             17 medlemmer deltok på ØBK`s inspirasjonskveld i Sarpsborg med tema
                               "Helsa vår".

03.03.2020              Råde Bygdekvinnelag inviterte til informasjonsmøte om fremtidsfullmakt på 
                                på Bøndenes Hus i Råde. 4 av våre medlemmer deltok.
                          
07.03.2020            Sonja Stene Armstrong og Åshild Gurandsrud var våre utsendinger til ØBK`s 
                              årsmøte i Varteig. May Britt Bischof stilte for ØBK`s valgkomite.
                              Fra vårt lag ble Karine Magnussen Nymark valgt inn som 3 vara i ØBK styret og 
                              Marit Nilsen som vararevisor.

19.06.2020           Vi sendte leserinnlegg til Fredrikstad Blad med overskriften  "Matberedskap i 
                             fellesskap" hvor hovedbudskapet var at vi må bygge forståelse for verdien av     
                             å produsere mat i eget land.

20.06.2020            Karine Magnussen Nymark deltok som utsending fra Østfold til NBK`s 
                              landsmøte. Dette foregikk digitalt og de 7 delegatene fra Østfold var samlet i 
                              Askim.

5-6.09.2020           Vi arrangerte loppemarked og inntektene ble øremerket belysning i store sal på
                              Bøndenes hus Kolberg. Det innbrakte kr. 12.500,-.

15.09.2020            Leder Sonja Stene Armstrong ble invitert hjem til Kristin og Per Gunnar Torp       
                              hvor det var bispevisitas. Her fortalte hun en meget lydhør biskop om Onsøy  
                              Bygdekvinnelag og hva organisasjonen jobber for.    

Oppgraderingen av Bøndenes hus har ført til en rekke komitemøter for flere av våre medlemmer og 
mange har også stilt opp på utallige dugnader.

    Kurs:

Det har blitt avholdt et halvt vevkurs på våren med Solveig Bråten som instruktør. Høstens kurs ble 
delt på dag og kveldskurs hver onsdag. Solveig Bråten og Inger Åsle Hatch deler da på 
instruktørjobben hvor en underviser på dagen og en på kvelden.

Det ble arrangert tradisjonsmatkurs torsdag 21.november 2019 og 8 av lagets medlemmer meldte 
seg på kurs i gamle selskapsdesserter. Bjørg Slettemyr Ek var instruktør og dessertene ble servert 
dagen etter på markeringen av 95 års jubileet.

Gaver:

Det har blitt pyntet opp i kirken til jul, og hjelpefondet fikk kr.1000,-. av loddsalgsinntektene fra 
årsmøte 2019.

Styret har vedtatt  at Bøndenes hus Kolberg skal få kr. 20.000,-. til kjøkkenutstyr
når kjøkkenet står ferdig.



Dette har vært et merkelig halvår for laget vårt, for fra 12.03.2020 ble det av myndighetene innført 
strenge restriksjoner på foreningsaktivitet i Norge. Alle felles aktiviteter måtte avlyses inntil videre 
på grunn av fare for spredning av Koronaviruset. I mai åpnet det litt opp igjen, men fremdeles er det 
slik at vi må holde avstand og og følge de generelle smittevernrådene. Vi håper nå at vi skal få et 
bedre arbeidsår men vi kan ikke annet enn å følge helsemyndighetenes anbefalinger. Tusen takk for 
all tillitt dere viser oss og for innsatsviljen som bor i dere.

Styret

Sonja Stene Armstrong                             Laila Karlsen                            Åshild Gurandsrud

May Britt Bischof                                     Stine Sætaberget                       Marit Gjølstad

                                                          
                            

                              

                
                              
  
                     
 

                               


